
Zápis 
z 16. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 22. dubna 2009 
 

Přítomno: 7 zastupitelů,  5 občanů. 
 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 
2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: Bronislav Tomeš, Renata Erlebachová, 

ověřovatelé zápisu: Luděk Morávek, Bohuslava Kořínková. Hlasování: pro 7, proti 0, 
zdrželi se 0. 

 
3. Kontrola Usnesení z 20.2.2009 – pouze 1 úkol – návrh na oplocení hřiště je připraven 

a v dohledné době bude realizován.   
 

4. Byla projednána a schválena Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za 
rok 2008 a Závěrečný účet za rok 2008 (vyvěšen 6.4.2009 – 22.4.2009) a Obecní 
zastupitelstvo vyslovilo souhlas s výhradou. „Kontrola požaduje zavedení 
operativní evidence drobného a dlouhodobého majetku pod stanovenou hranici v 
podrozvahové evidenci tak, jak je uvedeno v ČÚS č. 501 a 512.“ Jako náprava již 
bylo zavedeno. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
5. Zpráva o ukončení pronájmu obecního bytu č. 1 – Tomáš Blažek k 30.4.2009. 

Žádosti o pronájem byly 2 – M.Hamšíková, Bradlecká Lhota a R.Zikešová, Nová Ves 
n.P. Byl schválen pronájem pro M.Hamšíkovou, která podala žádost dříve a již 
delší dobu je obyvatelkou obce Bradlecká Lhota. Nová smlouva o pronájmu bude 
uzavřena od 1.5.2009. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
6. Informace o obdržení dotace z PRV – cesty, zábradlí, osvětlení. Bohužel až po 

obdržení dotace jsme byli informováni, že, vzhledem k tomu, že EU neakceptuje 
DPH, mění se poměr dotace z 90:10 na 70:30. Podali jsme žádost o dílčí plnění 
v rámci Mikroregionu Tábor, což znamená, že některé obce by realizovali letos a 
některé až příští rok. Zatím nemáme stanovisko. Ale protože možnost dotací z EU trvá 
pouze do r. 2013, je i dotace v poměru 70:30 pro naši obec výhodná. 

 
7. Různé: 

 
- v dubnu byl splacen úvěr u ČS (na výstavbu bytu v bývalé škole). 
- informace o přezkoumání hospodaření Mikroregionu Tábor. 
- žádost P.Buňky o snížení platby za diskotéky dne 21.3. a 8.4.2009 pro malou 
účast. Schváleno snížení platby – 21.3. na 2000,-Kč a 8.4.2009 na 1500,-Kč. Dále 
bylo schváleno prodloužení akcí na květen a červen 2009. Hlasování: pro 7, proti 0, 
zdrželi se 0. 
- informace o opakované nabídce připojit se ke Sdružení obcí libereckého kraje, 
projednáno a schváleno připojení k tomuto sdružení – členské příspěvky cca 250,- 
Kč za rok. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
- informace o novém ceníku Severočeské komunální na vývoz tříděného odpadu  
- projednáno a schváleno vyřazení drobného majetku na základě provedené 
inventury majetku v KD a OÚ – odpis (starý nefunkční počítač z OÚ, olej.radiátor a 
varná konvice z KD) Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
- připravit další návrhy na možné využití dotace z PRV. 

 
 
 
Zapsala :     Ověřovatelé zápisu: 


